
Protokół Nr LIII/23

Ad. 1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad.

LIII  Sesja  VIII  kadencji  Rady  Gminy  Narew  odbyła  się  30  czerwca  2023  roku  w  sali

konferencyjnej Urzędu Gminy Narew przy ul. Mickiewicza 101.

Obrady  LIII  Sesji  Rady  Gminy Narew otworzyła  o  godz.  8.00  Przewodnicząca  Rady  Gminy

Narew Aneta Leonowicz.

Przewodnicząca  Rady  Aneta  Leonowicz  powitała  Wójta  Gminy  Narew  Pana  Andrzeja

Pleskowicza,  Sekretarza  Panią  Joannę  Majewską,  Skarbnik  Panią  Ewelinę  Karpiuk,  Radnego

Powiatowego  Pana  Romana  Ostapczuka,  kierowników  i  dyrektorów  gminnych  jednostek

organizacyjnych,  pracowników  Urzędu  Gminy  Narew,  obsługę  rady,  radnych,  sołtysów  oraz

mieszkańców.

Przewodnicząca  Rady  Aneta  Leonowicz  na  podstawie  listy  obecności  poinformowała,  że  na

ustawowy stan Rady – 15 radnych – obecnych jest 12 radnych i stwierdziła prawomocność obrad. Radni

nieobecni  usprawiedliwieni  –  Agnieszka  Filipiuk,  Paulina  Monach,  Tomasz  Wojciechowski.  Lista

obecności stanowi załącznik Nr 1 do protokołu.

Ad. 2. Ustalenie porządku dziennego.

Przewodnicząca Rady Aneta Leonowicz poinformowała, że porządek obrad wszystkim radnym

był znany i zapytała czy są uwagi do niego.

Przewodnicząca Rady Aneta Leonowicz poinformowała, że wpłynął wniosek Wójta Gminy Narew o

rozszerzenie  porządku  obrad  o  podjęcie  uchwały  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  sprzedaż

nieruchomości stanowiącej własność Gminy Narew.

Wniosek Wójta stanowi załącznik do Nr 2 do protokołu.

Przewodnicząca  Rady  Aneta  Leonowicz  poddała  pod  głosowanie  wniosek  Wójta  Gminy  Narew  o

rozszerzenie porządku obrad.

W głosowaniu jawnym głosowało 12 radnych. Za rozszerzeniem porządku obrad głosowało – 12,

przeciw – 0, wstrzymało się – 0.

Wniosek Wójta został przyjęty jednogłośnie.

Głosowanie stanowi załącznik Nr 3 do protokołu.

Przewodnicząca Rady Aneta Leonowicz odczytała porządek obrad po zmianach.

1. Otwarcie LIII sesji Rady Gminy oraz stwierdzenie prawomocności obrad.

2. Ustalenie porządku dziennego.

3. Przyjęcie protokołu z LII sesji Rady Gminy Narew.

4. Wnioski z posiedzeń Komisji.
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5. Informacje z realizacji wniosków z posiedzeń Komisji.

6. Informacja o stanie realizacji funduszy sołeckich.

7. Rozpatrzenie raportu o stanie gminy:

a) Przedstawienie raportu o stanie gminy za 2022 rok.

b) Debata nad raportem.

c) Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia Wójtowi Gminy Narew wotum zaufania.

1. Podjęcie uchwał:

- w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu

Gminy Narew za 2022 rok;

- w sprawie udzielenia Wójtowi Gminy Narew absolutorium z tytułu wykonania budżetu za 2022

rok;

- w  sprawie  pokrycia  części  kosztów  gospodarowania  odpadami  komunalnymi  z  dochodów

własnych Gminy Narew;

- w sprawie trybu i sposobu powoływania i odwoływania członków Zespołu Interdyscyplinarnego

ds. Przeciwdziałania Przemocy Domowej w Gminie Narew;

- w sprawie udzielenia pomocy w formie dotacji celowej Gminie Czyże;

- w sprawie odpłatnego nabycia na rzecz Gminy Narew nieruchomości zabudowanej budynkiem

zlewni mleka położonej w obrębie wsi Gradoczno gm. Narew oznaczonej nr 87/2;

- w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości stanowiącej własność Gminy Narew;

- w sprawie zmian w budżecie Gminy Narew na 2022 rok;

- w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Narew na lata 2022-2025 wraz z

prognozą kwoty długu i spłat zobowiązań na lata 2022-2035;

9.  Sprawozdanie z działalności Wójta Gminy w okresie międzysesyjnym.

10. Interpelacje i zapytania radnych. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania.

11. Wolne wnioski, informacje.

12. Zamknięcie obrad LIII Sesji Rady Gminy Narew.

Przewodnicząca Rady Aneta Leonowicz poddała pod głosowanie porządek obrad po zmianach. Za

przyjęciem porządku obrad po zmianach głosowało 12 radnych, przeciw – 0, wstrzymało się – 0.

Głosowanie imienne stanowi załącznik Nr 4 do protokołu.

Ad. 3. Przyjęcie protokołu z LII sesji Rady Gminy Narew.

Przewodnicząca  Rady Aneta  Leonowicz  poinformowała,  że  protokół  z  LII  sesji  Rady Gminy

Narew był wyłożony do wglądu w biurze Rady i dzisiaj znajduje się na stoliku protokolanta. Jeżeli do

końca sesji nie zostaną zgłoszone uwagi będzie oznaczało to, że protokół został przyjęty.

Ad. 4.  Wnioski z posiedzeń komisji.
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Protokół  z  dnia  27.06.2022r.  ze  wspólnego  posiedzenia  komisji  przedstawił  Radny  Marcin

Szymaniuk, który stanowi załącznik Nr 5 do oryginału protokołu. 

Ad. 5.  Informacje z realizacji wniosków z posiedzeń Komisji.

           Przewodnicząca Rady Aneta Leonowicz poprosiła wójta o zabranie głosu.

Wójt Pan Andrzej Pleskowicz powiedział, że było 7 wniosków:

1. Wniosek radnych o dalsze odkrzaczanie drogi Saki- Ogrodniki – trzeba się zastanowić czy będziemy to

robić jak dotychczas czy szukać środków finansowych i firmy zewnętrznej.

2. Naprawa drogi prowadzącej do Skitu w Odrynkach – zobaczymy co trzeba tam zrobić.

3. Naprawa przepustu we wsi Trześcianka – jak będą możliwości finansowe to zakupimy tych przepustów

więcej.

4. Naprawa płytek w środku budynku w szatni piłkarskiej w Narwi – 14 lipca 2023r. jestem umówiony z

firmą na przeprowadzenie przeglądu gwarancyjnego.

5. Naprawa chodników w Narwi – na ten moment gospodarka komunalna jest zajęta innymi sprawami

porządkowymi, ale zobaczymy co da się zrobić.

6.  Naprawa  dróg  na  osiedlu  Tysiąclecia  –  będziemy  realizować  w  miarę  naszych  możliwości

finansowych.

7. Sporządzenie programu rewitalizacji dla Gminy Narew – otrzymaliście Państwo obszerną informację,

w której opisano kroki jakie trzeba podjąć do sporządzenia takiego programu. To jest kosztowny program,

ale  pracujemy nad nim.

Ad. 6. Informacja o stanie realizacji funduszy sołeckich.

           Przewodnicząca Rady Aneta Leonowicz poprosiła wójta o zabranie głosu.

           Wójt Pan Andrzej Pleskowicz powiedział, że zostały jeszcze do zrobienia fundusze sołeckie w

sołectwach Waniewo, Nowiny, Koweła, Rybaki, Tyniewicze Małe, Łopuchówka, Kutowa, Istok, Białki,

Gorodzisko.

Informacja o stanie realizacji funduszy sołeckich stanowi załącznik Nr 6 do oryginału protokołu.

Ad. 7. Rozpatrzenie raportu o stanie gminy:

a) Przedstawienie raportu o stanie gminy za 2022 rok.

Przewodnicząca Rady Aneta Leonowicz poprosiła Panią Sekretarz o przedstawienie raportu.

Pani Sekretarz Joanna Majewska omówiła Raport Wójta o stanie gminy za 2022 rok.

Debata nad raportem.

W tym punkcie głos zabrali:
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Radna Maria Skokin powiedziała, że zadanie funduszu sołeckiego Makówka – zwiększenie mocy na 3

fazową nie zostało zrealizowane a zostało ujęte w raporcie Gminy. I zapytała, czy w tym roku zostanie to

zrealizowane?

Wójt Pan Andrzej Pleskowicz powiedział,  że zrealizujemy, bo mamy już uzgodnienia z PGE Bielsk

Podlaski.

Radna Maria Skokin zapytała o różnicę w dofinansowaniu inwestycji ,,Przebudowa drogi w Waśkach”

– w załączniku inwestycyjnym jest inna kwota niż w raporcie gminy?

Wójt  Pan  Andrzej  Pleskowicz odpowiedział,  że  różnica  ta  wynika  między  złożonym  przez  nas

wnioskiem (kosztorysem inwestorskim) a kwotą po przetargu.

Wiceprzewodnicząca Rady Sylwia Sawicka- Andrzejuk zapytała o rozdział „zadania inwestycyjne”-

dlaczego przy niektórych zadaniach nie ma informacji czy zadanie jest zakończone czy jest w trakcie

realizacji?

Radna Zenaida Iwaniuk powiedziała, że zostało podjętych 71 uchwał i nie ma informacji, ile zostało

zrealizowanych?

Sekretarz Pani Joanna Majewska odpowiedziała, że wszystkie uchwały są ujęte i opisane w raporcie w

rozdziale realizacja uchwał i wszystkie uchwały są zrealizowane.

Przewodnicząca  Rady  Aneta  Leonowicz zapytała  o  analizę  stanu  gospodarowania  odpadami

komunalnymi na terenie gminy Narew za rok 2022 - jak się mają nasze dzikie wysypiska?

Wójt  Pan  Andrzej  Pleskowicz powiedział,  że  obecnie  mamy  wysypiska  w  Białkach,  Odrynkach  i

Waśkach. Na uprzątnięcie tych wysypisk są potrzebne bardzo duże środki finansowe, być może pojawi

się jakieś dofinansowanie, żeby likwidować tego typu wypiska, bo to jest bardzo duże przedsięwzięcie.

Przewodnicząca Rady Aneta Leonowicz zapytała, czy przybywa śmieci na wysypiskach czy ubywa?

Wójt Pan Andrzej Pleskowicz powiedział, że powinno ubywać i w ogóle nie powinno tych śmieci być.

Bez wsparcia  i  pomocy mieszkańców nie zapanujemy nad tym i będziemy musieli  ponosić  ogromne

koszty na uprzątnięcie tych wysypisk. Wójt zaapelował do mieszkańców gminy Narew o niezaśmiecanie

naszej gminy, naszych miejscowości, naszych działek. Teraz nie ma znaczenia czy ktoś wystawi przed

posesję  5 czy  7  worków, wszystkie  zostaną  zabrane,  można tez  przywieźć  do Punktu  Selektywnego

Zbiórki Odpadów.

Przewodnicząca Rady Aneta Leonowicz podziękowała dla wójta za apel i powiedziała, że ,,jak apel ten

poskutkuje  to  nie  będziemy  musieli  wydawać  pieniędzy  na  założenie  monitoringu.  A jeżeli  to  nie

poskutkuje,  to  niech  się  Pan  pochyli,  co  będzie  tańsze  dla  mieszkańców  gminy  Narew?  Wydanie

pieniędzy na parę kamer? Czy posprzątanie tych dzikich wysypisk?”

Sołtys  wsi  Koweła zwrócił  się  z  prośbą  o  napisanie  wniosku  o  środki  dodatkowe  z  zewnątrz  na

uprzątnięcie eternitu od mieszkańców naszej gminy.

Wójt Pan Andrzej Pleskowicz powiedział, że jeżeli nie będzie środków z Wojewódzkiego Inspektoratu

Ochrony Środowiska, to jedyne co możemy zrobić to przeznaczyć środki z budżetu gminy na odbiór
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eternitu, albo wynajmować firmę i płacić indywidualnie. Mieszkańcy proszą jeszcze o dofinansowanie w

zabudowie  kolonijnej  odwiertów studni  i  o  dofinansowanie  oczyszczalni  przydomowych,  także  tutaj

trzeba to wypośrodkować.

Wiceprzewodnicząca Rady Sylwia Sawicka – Andrzejuk powiedziała, że w zeszłym 2022 roku Gmina

miała na wykorzystanie funduszu sołeckiego 563262,96 zł. Nie wykorzystano 17135,00 zł.

Wójt Pan Andrzej Pleskowicz odpowiedział, że kwota 17135,00 zł to są końcówki z 37 sołectw i to

wynikało z zapytań ofertowych.

Wiceprzewodnicząca  Rady  Sylwia  Sawicka  –  Andrzejuk poprosiła,  aby  w  raporcie  za  2023  rok

umieścić  informację  ile  wynosiła  kwota  przeznaczona  na  realizacje  funduszy  sołeckich,  jaka  kwota

została wydatkowana, ile zostało niewykorzystanych środków i ile gmina dołożyła z budżetu? 

Wiceprzewodnicząca Rady Sylwia Sawicka – Andrzejuk – powiedziała, że w 2022 r. na pobyt stały w

naszej Gminie było zameldowanych 3252 osoby. Zgłoszonych do odprowadzania odpadów komunalnych

było 2808 osób. Brakuje prawie 500 osób.

Wójt Pan Andrzej Pleskowicz powiedział, że ta różnica wynika z tego, że to są obcokrajowcy, którzy się

meldują  i  wybywają oraz są  to  dzieci,  które  studiują  lub uczą się  w średnich szkołach i  wynajmują

mieszkania w innych miastach.

 Wiceprzewodnicząca Rady Sylwia Sawicka – Andrzejuk  zapytała, czy Gmina robi coś w kierunku

takim, żeby zwiększyć tą liczbę osób, które są zamieszkałe, a mimo wszystko nie opłacają śmieci?

Inspektor Elwira Simończuk powiedziała, że ,,z radnymi było to omawiane na posiedzeniu Komisji.

Ilość osób od których jest naliczana opłata, to są osoby, które są zamieszkałe, nie zameldowane u nas na

pobyt stały. W tej chwili mamy taką tendencję, że bardzo dużo osób przychodzi i wymeldowuje dzieci ze

śmieci, ponieważ zmieniają miejsce zamieszkania. Kolejna sprawa to jest, że mamy więcej zgonów niż

urodzeń.  Jeżeli  chodzi  o  obcokrajowców,  to  w  momencie,  kiedy  tutaj  mieszkańcy  zgłaszali  się  po

dofinansowania z tytułu tego, że ktoś bierze mieszkańców Ukrainy, które uciekały przed wojną to wtedy

wszystkich weryfikowałam i zgłaszam do śmieci. Po dwóch miesiącach, po miesiącu za zwyczaj było, że

te osoby wyjechały i osoby przychodziły i znowu zmieniały deklarację na odpady. Sprawdzałam też z

USC osoby, które są u nas zameldowane na pobyt tymczasowy. No i nie raz jest tak, że zgłaszają się na

przykład po wezwaniu. Nasz mieszkaniec przychodzi, dopisuję, ale po chwili przychodzi i wypisuje ze

śmieci,  ponieważ  ta  osoba  już  tutaj  nie  mieszka,  pojechała  gdzieś  dalej.  Jest  ciężko  to  po  prostu

zweryfikować ze stanem faktycznym, bo jeżeli ja w dzień zajeżdżam i załóżmy osoba twierdzi, że pracuje

np.  w Pronarze  i  tam w ciągu dnia  nikogo nie  ma.  No to  jak  ja  mogę zweryfikować,  ile  osób tam

naprawdę mieszka? To też jest jakaś nielojalność i brak podejścia do całej sprawy. Bo mieszkańcy biorą

na pewno jakieś tam pieniądze za wynajem tych nieruchomości. A już dopisać do śmieci za 20,00 zł za

osobę to już tutaj jest wielki problem. Więc nie da się po prostu być wszędzie w obrębie 48 miejscowości
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i  sprawdzać kto,  gdzie dzisiaj  mieszka,  tak? Ja ze swojej strony co mogę, to na pewno robię z tymi

śmieciami.”

 

b) Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia Wójtowi Gminy Narew wotum zaufania.

Przewodnicząca Rady Aneta Leonowicz zapytała czy są uwagi do projektu uchwały.

Uwag nie zgłoszono.

Przewodnicząca Rady Aneta Leonowicz poddała pod głosowanie projekt uchwały. W głosowaniu

jawnym głosowało 12 radnych. Za podjęciem uchwały głosowało – 4, przeciw – 6, wstrzymało się – 2.

Wynikiem głosowania – 4 głosów „za”, 6 głosów ,,przeciw”, 2 głosów „wstrzymujących się” –

Rada Gminy Narew nie podjęła uchwały w sprawie udzielenia Wójtowi Gminy Narew wotum zaufania.

W konsekwencji  zastosowanie  znalazł  przepis  art.  28  aa  ust.  9  zdanie  trzecie  u.s.g.  stanowiący,  że

niepodjęcie uchwały o udzieleniu wójtowi wotum zaufania jest równoznaczny z podjęciem uchwały o

nieudzieleniu wójtowi wotum zaufania.

Uchwała  Nr  LIII/299/23 Rady  Gminy  Narew  z  dnia  30  czerwca  2023  roku  w  sprawie

nieudzielenia  Wójtowi  Gminy  Narew  wotum  zaufania  stanowi  załącznik  Nr  7  do  oryginału

protokołu. 

Głosowanie imienne stanowi załącznik Nr 8 do protokołu.

Ad. 8. Podjęcie uchwał.

-  w  sprawie  zatwierdzenia  sprawozdania  finansowego  wraz  ze  sprawozdaniem  z  wykonania

budżetu Gminy Narew za 2022 rok;

Przewodnicząca  Rady  Aneta  Leonowicz  poprosiła  Skarbnik  o  zabranie  głosu  i  wyjaśnienie

projektu uchwały.

Skarbnik Pani Ewelina Karpiuk wyjaśniła projekt uchwały.

Przewodnicząca Rady Aneta Leonowicz zapytała czy są uwagi do projektu uchwały.

Uwag nie zgłoszono.

Przewodnicząca Rady Aneta Leonowicz poddała pod głosowanie projekt uchwały. W głosowaniu

jawnym głosowało 12 radnych. Za podjęciem uchwały głosowało – 12, przeciw – 0, wstrzymało się – 0.

Uchwała  Nr  LIII/300/23 Rady  Gminy  Narew  z  dnia  30  czerwca  2023  roku  w  sprawie

zatwierdzenia  sprawozdania  finansowego wraz ze  sprawozdaniem z  wykonania  budżetu  Gminy

Narew za 2022 rok stanowi załącznik Nr 9 do oryginału protokołu.

Głosowanie imienne stanowi załącznik Nr 10 do protokołu.

- w sprawie  udzielenia Wójtowi Gminy Narew absolutorium z tytułu wykonania budżetu za 2022

rok;
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Przewodnicząca Rady Aneta Leonowicz poprosiła Radnego Marcina Szymaniuka o zabranie głosu

i wyjaśnienie projektu uchwały.

Radny Marcin Szymaniuk wyjaśnił projekt uchwały.

Przewodnicząca Rady Aneta Leonowicz zapytała czy są uwagi do uchwały.

Uwag nie zgłoszono.

Przewodnicząca Rady Aneta Leonowicz poddała pod głosowanie projekt uchwały. W głosowaniu

jawnym głosowało 12 radnych. Za podjęciem uchwały głosowało – 12, przeciw – 0, wstrzymało się – 0.

Uchwała  Nr  LIII/301/23 Rady  Gminy  Narew  z  dnia  30  czerwca  2023  roku  w  sprawie

udzielenia Wójtowi Gminy Narew absolutorium z tytułu wykonania budżetu za 2022 rok stanowi

załącznik Nr 11 do oryginału protokołu.

Głosowanie imienne stanowi załącznik Nr 12 do protokołu.

- w sprawie pokrycia części kosztów gospodarowania odpadami komunalnymi z dochodów

własnych Gminy Narew

Przewodnicząca Rady Aneta Leonowicz poprosiła Skarbnik Panią Ewelinę Karpiuk o zabranie

głosu i wyjaśnienie projektu uchwały.

Skarbnik Pani Ewelina Karpiuk wyjaśniła projekt uchwały. 

Przewodnicząca Rady Aneta Leonowicz zapytała czy są uwagi do projektu uchwały.

Uwag nie zgłoszono.

Przewodnicząca Rady Aneta Leonowicz poddała pod głosowanie projekt uchwały. W głosowaniu

jawnym głosowało 12 radnych. Za podjęciem uchwały głosowało – 9, przeciw – 1, wstrzymało się – 2.

Uchwała Nr LIII/302/23 Rady Gminy Narew z dnia 30 czerwca 2023 roku w sprawie pokrycia

części kosztów gospodarowania odpadami komunalnymi z dochodów własnych Gminy Narew

stanowi załącznik Nr 13 do oryginału protokołu.

Głosowanie imienne stanowi załącznik Nr 14 do oryginału protokołu.

-  w  sprawie  trybu  i  sposobu  powoływania  i  odwoływania  członków  Zespołu

Interdyscyplinarnego ds. Przeciwdziałania Przemocy Domowej w Gminie Narew

Przewodnicząca Rady Aneta Leonowicz poprosiła Sekretarz Panią Joannę Majewską o zabranie

głosu i wyjaśnienie projektu uchwały.

Sekretarz Pani Joanna Majewska wyjaśniła projekt uchwały. 

Przewodnicząca Rady Aneta Leonowicz zapytała czy są uwagi do projektu uchwały.

Uwag nie zgłoszono.

Przewodnicząca Rady Aneta Leonowicz poddała pod głosowanie projekt uchwały. W głosowaniu

jawnym głosowało 12 radnych. Za podjęciem uchwały głosowało – 12, przeciw – 0, wstrzymało się – 0.
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Uchwała Nr LIII/303/23 Rady Gminy Narew z dnia 30 czerwca 2023 roku w sprawie trybu i

sposobu  powoływania  i  odwoływania  członków  Zespołu  Interdyscyplinarnego  ds.

Przeciwdziałania Przemocy Domowej w Gminie Narew stanowi załącznik Nr 15 do oryginału

protokołu.

Głosowanie imienne stanowi załącznik Nr 16 do oryginału protokołu.

- w sprawie udzielenia pomocy w formie dotacji celowej Gminie Czyże

Przewodnicząca Rady Aneta Leonowicz poprosiła Skarbnik Panią Ewelinę Karpiuk o zabranie

głosu i wyjaśnienie projektu uchwały.

Skarbnik Pani Ewelina Karpiuk wyjaśniła projekt uchwały. 

Przewodnicząca Rady Aneta Leonowicz zapytała czy są uwagi do projektu uchwały.

Uwag nie zgłoszono.

Przewodnicząca Rady Aneta Leonowicz poddała pod głosowanie projekt uchwały. W głosowaniu

jawnym głosowało 12 radnych. Za podjęciem uchwały głosowało – 6, przeciw – 0, wstrzymało się – 6.

Uchwała  Nr  LIII/304/23 Rady  Gminy  Narew  z  dnia  30  czerwca  2023  roku  w  sprawie

udzielenia  pomocy  w  formie  dotacji  celowej  Gminie  Czyże stanowi załącznik  Nr  17  do

oryginału protokołu.

Głosowanie imienne stanowi załącznik Nr 18 do oryginału protokołu.

-  w  sprawie  odpłatnego  nabycia  na  rzecz  Gminy  Narew  nieruchomości  zabudowanej

budynkiem zlewni mleka położonej w obrębie wsi Gradoczno gm. Narew oznaczonej nr 87/2

Przewodnicząca Rady Aneta Leonowicz poprosiła Wójta Pana Andrzeja Pleskowicza o zabranie

głosu i wyjaśnienie projektu uchwały.

Wójt Pan Andrzej Pleskowicz wyjaśnił projekt uchwały. 

Przewodnicząca Rady Aneta Leonowicz zapytała czy są uwagi do projektu uchwały.

Uwag nie zgłoszono.

Przewodnicząca Rady Aneta Leonowicz poddała pod głosowanie projekt uchwały. W głosowaniu

jawnym głosowało 12 radnych. Za podjęciem uchwały głosowało – 12, przeciw – 0, wstrzymało się – 0.

Uchwała  Nr  LIII/305/23 Rady  Gminy  Narew  z  dnia  30  czerwca  2023  roku  w  sprawie

odpłatnego nabycia na rzecz Gminy Narew nieruchomości zabudowanej budynkiem zlewni

mleka położonej w obrębie wsi Gradoczno gm. Narew oznaczonej nr 87/2 stanowi załącznik Nr

19 do oryginału protokołu.

Głosowanie imienne stanowi załącznik Nr 20 do oryginału protokołu.

- w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości stanowiącej własność Gminy Narew
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Przewodnicząca Rady Aneta Leonowicz poprosiła Wójta Pana Andrzeja Pleskowicza o zabranie

głosu i wyjaśnienie projektu uchwały.

Wójt Pan Andrzej Pleskowicz wyjaśnił projekt uchwały. 

Przewodnicząca Rady Aneta Leonowicz zapytała czy są uwagi do projektu uchwały.

Uwag nie zgłoszono.

Przewodnicząca Rady Aneta Leonowicz poddała pod głosowanie projekt uchwały. W głosowaniu

jawnym głosowało 12 radnych. Za podjęciem uchwały głosowało – 12, przeciw – 0, wstrzymało się – 0.

Uchwała  Nr  LIII/306/23  Rady  Gminy  Narew  z  dnia  30  czerwca  2023  roku  w  sprawie

wyrażenia  zgody  na  sprzedaż  nieruchomości  stanowiącej  własność  Gminy  Narew  stanowi

załącznik Nr 21 do oryginału protokołu.

Głosowanie imienne stanowi załącznik Nr 22 do oryginału protokołu.

- w sprawie zmian w budżecie Gminy Narew na 2023 rok

Przewodnicząca  Rady  Aneta  Leonowicz  poprosiła  Skarbnik  o  zabranie  głosu  i  wyjaśnienie

projektu uchwały.

Skarbnik Pani Ewelina Karpiuk omówiła wszystkie zmiany po stronie dochodów i wydatków. 

Przewodnicząca Rady Aneta Leonowicz poddała pod głosowanie projekt uchwały. W głosowaniu

jawnym głosowało 12 radnych. Za podjęciem uchwały głosowało – 11, przeciw – 0, wstrzymało się – 1.

Uchwała Nr LIII/307/23 Rady Gminy Narew z dnia 30 czerwca 2023 roku w sprawie zmian

w budżecie Gminy Narew na 2023 rok stanowi załącznik Nr 23 do oryginału protokołu.

Głosowanie imienne stanowi załącznik Nr 24 do protokołu.

- w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Narew na lata 2023-2025 wraz z

prognozą kwoty długu i spłat zobowiązań na lata 2023-2035

Przewodnicząca Rady Aneta Leonowicz poprosiła Panią Skarbnik o zabranie głosu i wyjaśnienie

projektu uchwały.

Skarbnik Pani Ewelina Karpiuk omówiła wszystkie zmiany w Wieloletniej Prognozie Finansowej

Gminy Narew na lata 2023- 2025 wraz z prognozą kwoty długu i spłat zobowiązań na lata 2023-2035. 

            Przewodnicząca Rady Aneta Leonowicz zapytała czy są uwagi do projektu uchwały.

Uwag nie zgłoszono.

Przewodnicząca Rady Aneta Leonowicz poddała pod głosowanie projekt uchwały. W głosowaniu

jawnym głosowało 12 radnych. Za podjęciem uchwały głosowało – 12, przeciw – 0, wstrzymało się – 0.

Uchwała Nr LIII/308/23 Rady Gminy Narew z dnia 30 czerwca 2023 roku w sprawie zmian w
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Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Narew na lata 2023-2025 wraz z prognozą kwoty

długu i spłat zobowiązań na lata 2023-2035 stanowi załącznik Nr 25 do oryginału protokołu.

Głosowanie imienne stanowi załącznik Nr 26 do oryginału protokołu.

Ad. 9. Sprawozdanie z działalności Wójta Gminy w okresie międzysesyjnym.

Przewodnicząca Rady Aneta Leonowicz poprosiła Wójta Pana Andrzeja Pleskowicza o zabranie

głosu.

Wójt Pan Andrzej Pleskowicz omówił sprawozdanie z inwestycji:

1. „Przebudowa drogi gminnej we wsi Makówka gm. Narew nr ewidencyjny 107137B” - 26.06.2023 r. –

został ogłoszony przetarg.

2. „Budowa kanalizacji sanitarnej wraz z oczyszczalnią biologiczną w miejscowości Łosinka oraz sieci

wodociągowej w miejscowości Narew”- 27.06.2023 r. – została podpisana umowa z Przedsiębiorstwem

Instalacyjnym „NIKOT” M. Nikołajuk, A. Otapowicz Sp. J., Al. 1000-lecia Państwa Polskiego 4, 15-111

Białystok.

3. „Rozbudowa drogi w miejscowości Waśki” – Polski Ład - wykonawca -Przedsiębiorstwo Drogowo –

Mostowe MAKSBUD Sp. z o.o.,  ul.  A. Mickiewicza 183, 17-100 Bielsk Podlaski – rozpoczął prace

budowlane.

4.  „Rozbudowa  oczyszczalni  ścieków  w  miejscowości  Narew”  –Polski  Ład-wykonawca  -

Przedsiębiorstwo  Instalacyjne  NIKOT  M.  Nikołajuk,  A.  Otapowicz  Sp.J.,  Al.  1000  lecia  Państwa

Polskiego 4, 15-111 Białystok – rozpoczął prace budowlane.

5. Zakup średniego samochodu ratowniczo-gaśniczego dla OSP Łosinka -20.06.2023r. – została wybrana

najkorzystniejsza oferta wykonawcy: MOTO TRUCK Sp. z o.o., ul. Księdza Piotra Ściegiennego 270,

25-116 Kielce na kwotę 1 285 350,00 zł (cena brutto).

Radna Maria Skokin zapytała czy jeszcze w tym roku rozpocznie się przebudowa drogi w miejscowości

Makówka?

Wójt Pan Andrzej Pleskowicz odpowiedział, że ta droga w tym roku zostanie zrobiona.

Sprawozdanie stanowi załącznik Nr 27 do oryginału protokołu.

Ad. 10. Interpelacje i zapytania radnych. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania.

Przewodnicząca  Rady  Aneta  Leonowicz  poinformowała,  że  w  okresie  międzysesyjnym  nie

wpłynęły interpelacje i zapytania. Na sesji również nie wpłynęły interpelacje i zapytania radnych.

Ad.11. Wolne wnioski, informacje.

Radny Jan Gryniewicki zapytał o próg zwalniający na ul. Ogrodowej i o Muzeum Wsi.

Wójt Pan Andrzej Pleskowicz powiedział,  że co do Muzeum Wsi mamy dokumentację techniczną i

mamy  lokalizację.  Tylko  kwestia  dofinansowania,  bo  to  jest  inwestycja  z  zakresu  takich  większych

inwestycji.  Trzeba dołożyć wszelkich starań, żeby te środki jak najszybciej  pozyskać, gdyż właściciel

Muzeum  Wsi  otrzymuje  mnóstwo  pozycji  od  innych  instytucji,  żeby  przejąć  te  jego  zbiory.  Próg
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zwalniający będzie zrobiony jednocześnie z wprowadzeniem w życie organizacji ruchu krzyżówki ulicy

Bielskiej oraz Piaski.

Radny Michał Szelengowicz zapytał czy będzie odkrzaczona droga z Sak w kierunku Hoźnej?

Wójt Pan Andrzej Pleskowicz powiedział, że odkrzaczanie jest nadal aktualne.

Radny Powiatowy Roman Ostapczuk powiedział, że wczoraj na sesji zostało przyjęte Stanowisko Rady

Powiatu z dnia 29 czerwca 2023 r. w sprawie szkód powodowanych przez zwierzęta,  objęte ochroną

gatunków  żubry,  wilki  na  terenie  powiatu  hajnowskiego  i  poprosił  o  odczytanie  tego  stanowiska

Wiceprzewodniczącą  Rady Sylwię Sawicką – Andrzejuk.  Powiedział  również „że  rolnicy  mają  coraz

większe problemy i nic się nie zanosi na to, żeby one się zmniejszyły. Należę do tych realistów, którzy

wiedzą, że żubra i wilka długo jeszcze nikt nie pozwoli odstrzelić. A więc będą szkody wzrastały, będzie

ich  coraz  więcej.  My  widzimy  to  jako  rolnicy  z  roku  na  rok.  Stąd  to  stanowisko  i  próba  jednak

uregulowania tego. Jaki to będzie miało odzew zobaczymy. Jeżeli Gmina czy Gminy też z powiatu zechcą

przyjąć swoje stanowiska, to może to też pomoże. Bo biurokracja polega na tym, że ktoś w końcu musi

się przyjrzeć co te papiery na stosie robią. Więc mam nadzieję, że małymi kroczkami uda nam się, jak

gdyby uprościć dla rolników pozyskanie odszkodowań. Bo ile najwięksi rolnicy borykają się oczywiście

z dużymi problemami, żeby uzyskać jakiekolwiek odszkodowania to mniejsi machają ręką wiedząc, że

będzie ich to dużo czasu kosztowało, zachodu, a efekt będzie pewnie mizerny.

Więc jeżeli  się uda, mam nadzieję,  że tak, to trochę jakby umożliwi uzyskanie tak jak powiedziałem

dodatkowego  dochodu  w  tych  niełatwych  dla  nas  czasach.”  Dodał,  że  zostały  w  powiecie  złożone

dokumenty  na  scalenie  na  obiekcie  Rybaki,  Cimochy.  Powiedział,  że  17000,00 zł  w ubiegłym roku

zostało z funduszy soleckich, to podejrzewa, że i w tym roku z tych funduszy jakieś pieniądze zostaną.

Więc  może  z  tych  pieniędzy  w końcu  tą  świetlicę  w Kowele  dokończyć.  Poprosił  panią  sołtys  wsi

Nowiny, aby po sesji porozmawiać ta temat połączenia funduszy sołeckich i dokończyć remont świetlicy

wiejskiej w Kowele, która będzie służyć także mieszkańcom Nowin.

Sołtys wsi Soce poprosiła o remont świetlicy - mamy wypadające okna i rozwalające się ściany.

Radna Maria Skokin powiedziała,  że skoro będzie taka piękna droga w Makówce, elewacja naszej

świetlicy będzie psuła ten cały wizerunek. Zapytała czy nie można poszukać jakichś środków z zewnątrz?

Wójt  Pan Andrzej  Pleskowicz powiedział,  że  wszystko  leży  w rękach  Państwa,  bo  to  Radni  będą

decydować nad budżetem. Jeżeli będzie to ujęte w budżecie gminy Narew no to z organizacją nie będzie

problemu.

Sołtys wsi Gorodczyno zapytał czy od 1 lipca będzie można przychodzić do gminy po zaświadczenia o

pełnieniu funkcji sołtysa.

Wójt Pan Andrzej Pleskowicz odpowiedział, że wszystkich naszych sołtysów, którzy mają uprawnienia

do nabycia świadczenia pieniężnego z tytułu pełnienia funkcji sołtysa tj. 2 kadencje, 8 lat i osiągnęli wiek

zaprasza do urzędu we wtorek po zaświadczenia.
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Wiceprzewodnicząca Rady Sylwia Sawicka-Andrzejuk zapytała, ile dni na urlopie był Pan Wójt w

ostatnim miesiącu?

Wójt Pan Andrzej Pleskowicz powiedział, że w maju był 3 dni na urlopie.

Wójt Pan Andrzej Pleskowicz wręczył dyplomy wraz z upominkami hodowcom koni z Gminy Narew.

Podziękował za ogrom pracy, zaangażowanie oraz godne reprezentowanie i promowanie Gminy Narew w

Ogólnopolskim Młodzieżowym Czempionacie Koni Sokólskich w Szepietowie.

Ad. 12. Zamknięcie obrad LIII sesji Rady Gminy Narew.

Po wyczerpaniu porządku obrad Przewodnicząca Rady Aneta Leonowicz zamknęła obrady LIII

sesji Rady Gminy Narew o godz. 9.30.

Lista obecności sołtysów stanowi załącznik Nr 28 do oryginału protokołu.

Lista obecności zaproszonych gości stanowi załącznik Nr 29 do oryginału protokołu.

Protokolant

Krystyna Kiszycka

Przewodnicząca Rady

Aneta Leonowicz
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